


Gathering Details of Charitable Organisations* Education Programmes

<p>海濱樂園 The Waterfront</p>	<p>集合地點 Gathering Location</p>	
	<p>首節集合地點 Gathering Location for First Session</p>	<p>其他節數集合地點 Gathering Location for other Sessions</p>
<p>海陸大步走 (小學 / 中學) Ocean and Land Discovery (Primary/ Secondary)</p> <p>*10:15 11:00 11:45 12:30 13:15 14:00</p>	<p>海洋公園停車場 Ocean Park Car Park</p>  <p>參與*首節活動 (即10:15 在海濱樂園的課節) 的學生請於以下時間到達<u>海洋公園停車場</u>，屆時海洋公園導師將於停車場接待並帶領學生進園。</p> <p>海濱樂園之首節活動：開課前二十分鐘</p> <p>Ocean Park educators will meet the group and guide the participants of the * First session(s) (09:30 session in the Waterfront) enter the Park.</p> <p>Please arrive at Ocean Park Car Park at the following time.</p> <p>The Waterfront: 20 minutes before the first session</p> <p>請老師帶領<u>餘下節數</u>的學生 <u>自行入場</u>，並於開課前<u>五分鐘</u>到達集合地點。</p> <p>For other sessions, please proceed to the designated gathering location, 5 minutes before the programme time.</p>	<p>海洋奇觀禮品店「深海藏寶洞」外 Outside Grand Aquarium's souvenir shop "Deep Sea Traders"</p> 

<p>高峰樂園 The Summit</p>	<p>首節集合地點 Gathering Location for First Session</p>	<p>其他節數集合地點 Gathering Location for other Sessions</p>
<p>雨林極地大步走 (小學 / 中學) Rainforest and Polar Discovery (Primary/ Secondary)</p> <p>*10:15</p> <p>11:00</p> <p>11:45</p> <p>12:30</p> <p>13:15</p> <p>14:00</p>	<p>海洋列車 (高峰站) Ocean Express Station - Summit</p>  <p>參與*首節活動 (即10:15在高峰樂園的課節) 的學生請於以下時間到達海洋列車高峰站。屆時海洋公園導師將於海洋列車高峰站接待並帶領學生到達指定地點。</p> <p>高峰樂園之首節活動：開課前五分鐘</p> <p>Ocean Park educators will meet the group and guide the participants of the * First session(s) (10:15 session in the Summit) to designated location.</p> <p>Please arrive at Ocean Express Summit Station at the following time.</p> <p>The Summit: 5 minutes before the first session</p> <p>請老師帶領<u>餘下節數</u>的學生</p> <p><u>自行入場</u>，並於開課前<u>五分鐘</u>到達集合地點。</p> <p>For other sessions, please proceed to the designated gathering location, 5 minutes before the programme time.</p>	<p>冰極天地禮品店「北極購物村」外 Outside Polar Adventure's souvenir shop "The Lodge"</p> 

<p>高峰樂園 The Summit</p>	<p>首節集合地點 Gathering Location for First Session</p>	<p>其他節數集合地點 Gathering Location for other Sessions</p>
<p>機動大步走 (小學) Rides Discovery (Primary)</p> <p>*10:15</p> <p>11:00 11:45 12:30 13:15 14:00</p>	<p>海洋列車 (高峰站) Ocean Express Station - Summit</p>  <p>參與*首節活動 (即10:15在高峰樂園的課節) 的學生請於以下時間到達海洋列車高峰站。屆時海洋公園導師將於海洋列車高峰站接待並帶領學生到達指定地點。</p> <p>高峰樂園之首節活動：開課前五分鐘</p> <p>Ocean Park educators will meet the group and guide the participants of the * First session(s) (10:15 session in the Summit) to designated location.</p> <p>Please arrive at Ocean Express Summit Station at the following time.</p> <p>The Summit: 5 minutes before the first session</p> <p>請老師帶領<u>餘下節數</u>的學生</p> <p><u>自行入場</u>，並於開課前<u>五分鐘</u>到達集合地點。</p> <p>For other sessions, please proceed to the designated gathering location, 5 minutes before the programme time.</p>	<p>尋鯊探秘入口 Entrance of Shark Mystique</p> 

<p>高峰樂園 The Summit</p>	<p>首節集合地點 Gathering Location for First Session</p>	<p>其他節數集合地點 Gathering Location for other Sessions</p>
<p>機動大步走 (中學) Rides Discovery (Secondary)</p> <p>*10:15</p> <p>11:00 11:45 12:30 13:15 14:00</p>	<p>海洋列車 (高峰站) Ocean Express Station - Summit</p>  <p>參與*首節活動 (即10:15在高峰樂園的課節) 的學生請於以下時間到達海洋列車高峰站。屆時海洋公園導師將於海洋列車高峰站接待並帶領學生到達指定地點。</p> <p>高峰樂園之首節活動：開課前五分鐘</p> <p>Ocean Park educators will meet the group and guide the participants of the * First session(s) (10:15 session in the Summit) to designated location.</p> <p>Please arrive at Ocean Express Summit Station at the following time.</p> <p>The Summit: 5 minutes before the first session</p> <p>請老師帶領<u>餘下節數</u>的學生</p> <p><u>自行入場</u>，並於開課前<u>五分鐘</u>到達集合地點。</p> <p>For other sessions, please proceed to the designated gathering location, 5 minutes before the programme time.</p>	<p>冰極天地禮品店「北極購物村」外 Outside Polar Adventure's souvenir shop "The Lodge"</p> 

* 慈善團體為根據《稅務條例》第 88 條獲豁免繳稅的慈善機構及慈善信託。

Charitable Organisations refer to charitable institutions and trusts of a public character which are exempt from tax under section 88 of the Inland Revenue Ordinance.

請瀏覽以下網址查閱海洋公園開放時間。

For opening hours of Ocean Park, please visit: <https://www.oceanpark.com.hk/tc/plan-your-visit/monthly-schedule>